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اشتباه عجیب فدراسیون فوتبال: 

ارسال درخواست استفاده از جهانبخش به حساب 
غیررسمی فاینورد!

فدراس�یون فوتبال برای دع�وت علیرضا جهانبخش به تیم مل�ی فوتبال از روش 
عجیبی استفاده کرده است.

ب��ه گزارش ایلنا، در اولین مس��ابقه از دور جدید مرحل��ه انتخابی جام جهانی قطر تیم ملی 
فوتبال ایران در ورزشگاه آزادی با نتیجه یک بر صفر مقابل سوریه به برتری دست پیدا کرد و 

علیرضا جهانبخش موفق شد گل برتری شاگردان دراگان اسکوچیچ را به ثمر برساند.
برای تمجید از عملکرد جهانبخش، حس��اب رسمی باشگاه فاینورد عکس جهانبخش را در 

صفحه توییتر منتشر کرد و نوشت: »حدس بزنید چه کسی برای ایران گل زده است؟«
در میان واکنش های متفاوت به درخش��ش جهانبخش که ب��ه تازگی از برایتون به فاینورد 

پیوسته، یک حساب هواداری باشگاه فاینورد ادعای عجیبی را مطرح کرده است.
این حس��اب کاربری در واکنش به گلزنی جهانبخش نوش��ت: »و تصور کنیم که درخواست 
رس��می برای  دعوت جهانبخش به تیم ملی توس��ط فدراس��یون فوتبال ایران برای ما ارسال 
شده است! ما هم از اینکه اطلاعات را به باشگاه ارسال کردیم خوشحال هستیم! مرد خوب!«

این واکنش به درخش��ش جهانبخش مشخص کرده که فدراس��یون فوتبال به اشتباه برای 
دعوت جهانبخش به تیم ملی به جای نامه رسمی یک درخواست به این حساب کاربری داشته 

که در این مورد باید دید واکنش فدراسیون فوتبال چه خواهد بود.

هزینه سنگین AFC برای پرداخت دستمزد داوران
کنفدراسیون فوتبال آسیا مبلغ قابل توجهی برای داوران در نظر گرفته است.

به گزارش ایلنا، مرحله مقدماتی جام جهانی در منطقه آسیا در حالی برگزار می شود که فیفا 
با چالش های مختلفی برای تامین هزینه برگزاری مسابقات و غلبه بر مشکلات حاصل از کرونا 
مواجه اس��ت. یکی از هزینه های مهمی که فیفا تلاش کرده تا آن را کاهش ندهد، دس��تمزد 

داوران و همچنین تجهیزات مربوط به داوری است.
آنطور که یکی از روزنامه های عربس��تانی گزارش داده، داوران در مجموعه مرحله مقدماتی 
رقم��ی بالغ بر ۹۰۰ هزار دلار را به عنوان حقوق دریافت می کنند و این جدا از هزینه س��فر، 

اقامت و حمل و نقل داخلی است.
نکته مهم این اس��ت که فیف��ا هزینه کامل داوران در بازی های خانگ��ی و خارج از خانه را 
برعهده دارد اما فدراسیون های داخل باید هزینه سفر، اقامت و حمل و نقل را پرداخت کنند. 
همچنین اگر به خاطر مس��ائل کرونایی، تیم داوری مجبور به ادامه اقامت در آن کشور شود، 

همچنان هزینه برعهده فدراسیون خواهد بود.
فیفا در صورتی که س��فر داوران بیش��تر از چهار ساعت نباشد، بلیت اکونومی تهیه می کند 
و در غیر این صورت و برای س��فرهای طولانی تر با بلیت بیزینس کلاس، شرایط بهتری را به 

وجود می آورد.
حقوق داوران وسط و چهارم برای قضاوت هر بازی ۵۰۰ دلار، کمک داوران و داور ویدیویی 
۳۵۰ دلار اس��ت. همچنین ناظر مسابقه دس��تمزد ۲۵۰ دلاری را دریافت می کند. نکته مهم 

اینکه اگر اقامت داوران بیش از ۵ روز باشد، ۱۰۰ دلار بابت هزینه زندگی پرداخت می شود.
نکت��ه جالب اینک��ه باتوجه به نبود داور ویدیویی در ایران، فیف��ا از پرداخت این پول معاف 

خواهد شد.
به عبارتی باتوجه به حضور ۸ عضو هیئت داوری در هر بازی، فیفا باید رقم ۱۵.۳ هزار دلار 
را برای هر مسابقه در نظر بگیرد. این رقم برای یک دور بازی به ۹۱.۸ نزار دلار می رسد و در 
مجموع تورنمنت تا ۹۰۰ هزار دلار افزایش پیدا می کند که البته با هزینه های اقامت و حمل 

و نقل میلیون دلاری خواهد بود.

رسمی: خداحافظی مانزوکیچ از دنیای فوتبال
بازیکن س�ابق میلان و یوونتوس به صورت رس�می از دنیای حرفه ای خداحافظی 

کرد.
به گزارش ایلنا، ماریو مانزوکیچ، مهاجم س��ابق تیم یوونتوس و تیم ملی فوتبال کرواسی به 

صورت رسمی در ۳۵ سالگی از دنیای فوتبال خداحافظی کرد.
مانزوکیچ فصل گذشته پس از تجربه حضور در لیگ ستارگان قطر و الدحیل در تیم میلان 
حضور داشت و با پایان فصل همکاری اش به پایان رسیده بود. مانزوکیچ همچنین سابقه بازی 

در تیم های دیناموزاگرب و اتلتیکو مادرید را در کارنامه داشت.

ذوالفقارنسب: تعدادی از بازیکنان در حد تیم ملی نیستند
یک کارش�ناس فوتبال گفت: تعدادی از بازیکنانی ک�ه در ترکیب بازی کردند در 
حد تیم ملی نیس�تند و س�ه، چهار نفر از این بازیکنان خیلی وقت دارند که به تیم 

ملی برسند.
بیژن ذوالفقارنسب در گفت وگو با ایسنا درباره پیروزی ایران مقابل سوریه اظهار کرد: نقطه 
امیدی در این بازی برایمان باقی نماند و کاملا مش��هود بود که این تیم نس��بت به بازی های 
منامه در همه نقاط زمین بس��یار متفاوت بود. از لح��اظ روحی، از لحاظ تاکتیکی و چیدمان 
بازیکنان و عملکرد آن ها حتی سایه تیم ملی واقعی کشورمان نبود. بسیار باید خوشحال باشیم 

با سه امتیاز از این بازی خارج شدیم.
او ادامه داد: این نشان می دهد وقتی تیم ملی کشوری بدون تمرین و بدون اردو می شود، هر 
اتفاقی ممکن است رخ دهد. شانس آوردیم که بازی را واگذار نکردیم و اصلا این تیم در قواره 
تیم ملی ایران نبود. نبود بازیکنی مثل آزمون تاثیرگذار بود اما بازیکنان ش��اخص خوبی هم 

بودند که کنار ماندند. سه چهار بازیکنی که در ترکیب بازی کردند، در حد تیم ملی نبودند.
این کارشناس فوتبال اضافه کرد: در لیگمان شاید بیش از ۱۵ بازیکن داریم که بهتر از سه، 
چهار بازیکن هستند که مقابل سوریه در ترکیب تیم ملی حضور داشتند. این بازیکنان حتی 
به تیم ملی دعوت نشدند و در نتیجه تیم ملی را مقابل سوریه بسیار متوسط دیدم. حتما باید 
تمرینات منظم و بهتر انجام شود. درست است که مربی درگیر بیماری بود اما آسمان به زمین 
نیامده و افراد دیگری هستند که حتی به صورت موقت می توانند تیم را به درستی رهبری و 

هدایت کنند و چیدمان صحیحی داشته باشند.
او با بیان اینکه "تعدادی از بازیکنان که در ترکیب بازی کردند در حد تیم ملی نیس��تند،" 
گفت: س��ه، چهار نفر از این بازیکنان خیلی وقت دارند که به تیم ملی برس��ند و مقابل سوریه 
شانس آوردیم. اگر با این ترکیب و با این نفرات مقابل عراق بازی کنیم به مشکل برمی خوریم 

و در نهایت ممکن است ببازیم.

 خواستگاری از دونده نابینا 
در پیست دو و میدانی پارالمپیک

در مس�ابقات پارالمپیک دوی نابینایان شاهد خواس�تگاری از یک دونده و پاسخ 
مثبت او بودیم.

به گزارش ایلنا، کوئلا نیدریا پریرا سمدو، دونده اهل کیپ ورد، موفق شد در پارالمپیک 2020 
توکیو به مدال طلا برسد اما اتفاق خوشایند دیگری در خط پایان انتظارش را می کشید.

به گزارش "ورزش س��ه"، دونده نابینای اهل کیپ ورد تازه از خط پایان مسابقه دوی 200 
متر در س��طح تی ۱۱ عبور کرده بود که مانوئل آنتونیو واز داویگا، دونده همراه و راهنمایش، 

روبرویش زانو زده و از او درخواست ازدواج کرد.
در ویدیویی که از این خواس��تگاری در صفحه توییتر ان بی س��ی المپیک منتشر شده، واز 
داویگا زانو زده و از این وزش��کار درخواست ازدواج می کند، حلقه را در انگشتش قرار می دهد 
و فریاد خوشحالی از روی سکوها به گوش می رسد. این دونده پس از قبول درخواست ازدواج، 

همراه و شریک جدید زندگی خود را با لبخندی بر لب در آغوش کشید.
س��مدوی 32 س��اله در پرتغال زندگی می کند اما برای تیم ملی کیپ ورد که در آن به دنیا 
آمده به رقابت می پردازد. براس��اس مطالب مطرح شده از سوی این ورزشکار درباره حضورش 
در پارالمپیک، واز داویگا که با تکه طنابی از ناحیه مچ به س��مدو بسته شده و او را در جریان 
مس��ابقات همراهی و راهنمایی می کند یکی از افراد تاثیرگذار روی اوس��ت که باعث شده به 
مس��یر خود در ورزش قهرمانی ادامه دهد. سمدو در رقابت خود در پارالمپیک در رده چهارم 

قرار گرفت و موفق نشد به فینال مسابقات صعود کند.
این اتفاق جالب با پیام های تبریک بس��یاری در توکیو و ش��بکه های اجتماعی همراه ش��د. 
حس��اب رسمی مسابقات پارالمپیک در توییتر نوش��ت:» امیدوارم که این دو نفر در کنار هم 

برای زندگی بدوند و تلاش کنند!«
این تنها خواس��تگاری انجام ش��ده در توکیو در سال جاری نبود. پیش از این ماریا بلن پرز 
مائوریس، شمشیرباز آرژانتینی، نیز به درخواست ازدواج مربی خود جواب مثبت داده بود که 

در مصاحبه پس از بازی با در دست داشتن مقوایی این درخواست را از او مطرح کرد.

س�رمربی اس�تقلال در مورد نق�ل و انتقالات 
توضیحات کاملی ارائه داد.

ب��ه گزارش خبرنگار ورزش��ی ایلنا، فرهاد مجیدی، 
س��رمربی اس��تقلال در مورد نقل و انتقالات باشگاه 

توضیح داد:
ابتدا از مس��عود ریگی بگویم که علاوه بر مس��ائل 
فنی، الگ��وی اخلاقی خوبی برای تیم ما بود. ناراحتم 
که ریگی از اس��تقلال جدا ش��د اما خودم دو مرتبه و 
صالح مصطفوی هم چند بار با مسعود صحبت کردیم. 
حتی قرار ش��د بعضی از هواداران در مورد مسعود به 
باشگاه کمک کنند اما به هر حال تصمیم مسعود چیز 

دیگری بود و برای او آرزوی بهترین ها را دارم.
 متاسفانه قرارداد محمد نادری طوری تنظیم شده 
بود که به راحتی می توانس��ت از اس��تقلال جدا شود! 
برای حفظ او باش��گاه باید خیلی زودتر از پایان فصل 

اقدام می کرد.
 طبق صحبت هایی که با میلیچ و دیاباته داش��تیم، 
آنه��ا مدعی بودند که جمعا بیش از ۸۰۰ هزار دلار از 
باش��گاه طلب دارند. باتوجه به اعتراض ها و دعواهایی 
که میلیچ با باش��گاه داشت و ش��رایطی که از دیاباته 
می دیدیم، امکان ادامه همکاری با آنها وجود نداشت.

درباره فرش��ید و ارس��لان باید تاکی��د کنم که نام 
این دو بازیکن در لیس��تی که مدتها قبل به باش��گاه 
داده بودم، قرار داش��ت. البته در مقطعی از فصل نقل 
و انتق��الات به دلایلی که نیازی به گفتنش نیس��ت، 
تصمی��م کادرفن��ی در این مورد تغییر ک��رده بود اما 
همین چند روز قبل مجددا از باشگاه خواستم و حتی 
نامه زدم که با این دو بازیکن تمدید کنند. ارسلان به 
جمع ما اضافه شد و امیدوارم باشگاه هم کدورت ها را 
در این مقطع کنار بگذارد تا فرشید هم در اسرع وقت 

به تمرینات اضافه بشود.
  ب��ا کمک چند هوادار بی ادعا تلاش کردیم تا س��ه 
بازیک��ن باکیفی��ت و مطرح داخلی را ب��ه تیم اضافه 
کنی��م. یک فوروارد، یک وینگر و یک هافبک دفاعی. 
هر س��ه بازیکن با مبالغ��ی بیش از ۱۲ تا ۱۳ میلیارد 

تومان به تیم صنعتی و تیم رقیب پیوستند!
  از مدتها قبل به باشگاه اعلام کرده بودم که شیمبا 
را می خواه��م. ما با این بازیکن مذاک��ره کردیم و به 
توافق رسیدیم. قرار شد برای شیمبا قرارداد بفرستند 
اما آقای مددی گفت که باید با بخش حقوقی مشورت 
کند و در نهایت این قرارداد را نفرستادند و به جایش 
یک نامه پیشنهاد فرستادند که بی فایده بود. متاسفانه 
س��رعت کارها در باشگاه پایین است و این اشکال در 

فصل نقل و انتقالات یک س��م کش��نده است. شیمبا 
آخری��ن بار به ما گفت که تاریخ دوز دوم واکس��نش 
هنوز نرسیده و فعلا نمی تواند از برزیل خارج شود. در 
چند روز گذش��ته هم خبری از شیمبا نداریم اما اگر 
بعضی کارها س��ر وقت انجام می شد، وضعیت بهتری 

داشتیم.
 من در مصاحبه قبلی ام به خاطر جذب چند بازیکن 
از باش��گاه تشکر کردم. بعضی ها انتقاد کردند که چرا 
آن حرف ه��ا را زدی. آن روز هم تاکید کردم که مثل 
گذشته اگر مش��کلی وجود داشته باشد، به هواداران 
خواهم گف��ت. در این مدت ما در کادر فنی کارهایی 
انجام دادیم که وظیفه  مان نبود اما باید انجام می شد 
تا کارها پی��ش برود. تصورم این ب��ود که با اعتراض 
و دعوا چیزی تغییر نمی کند و تیم متضرر می ش��ود. 
دول��ت هم که در ح��ال تغییر بود و در این ش��رایط 
س��خت راه دیگری وجود نداشت، در غیر این صورت 

همین چند بازیکن جدید هم جذب نمی شدند.
  از ش��رایطی که گرفتارش هس��تیم، راضی نیستم. 
من نباید این روزها وقتم را بگذارم برای اینکه آقایان 
چ��ه زمانی آنلاین می ش��وند! تازه وقت��ی آنلاین هم 

می شوند، جواب نمی دهند.
  الان س��ه روز اس��ت که مدی��ران باش��گاه را پیدا 
نمی کنم. نمی دانم قرار است چه اتفاقی بیفتد که این 

قدر آقایان در آرامش هستند!
  مدیریت به من گفت که از اسپانسر دلجویی کنیم 

تا به کمک مان بیاید. هواداران ش��اهد هستند که من 
درباره اسپانسر هم مثبت صحبت کردم اما نتیجه ای 

حاصل نشد.
 از هم��ان روزی که مصاحبه ک��ردم، قرار بوده که 
اسپانس��ر ۱۰ میلیارد تومان پرداخت کند اما تا الان 

این کار انجام نشده.
کاری می کنند که آدم مجبور بشود، شایعات را باور 
کند. به من می گویند که اسپانس��ر منتظر نشسته تا 
تیم نتیجه نگیرد. یا اینکه می گویند اسپانسر در حال 
مذاکره با مربیان داخلی اس��ت! فصل قبل هم در ۱۲ 
بازی، ۱۰ برد به دس��ت آوردیم اما اسپانس��ر پاداشی 

به تیم نداد.
آنه��ا از زمان��ی که م��ن آمدم فق��ط ۱۰ درصد به 
بازیکنان پرداختی داش��تند و این پرداختی آخر هم 
هیات مدیره باش��گاه از طریق هم��راه اول انجام داد، 

ولی دیگران به نام خود زدند.
 خب ب��ا این وضعیت آی��ا منتظر هس��تند تا تیم 
ببازد؟ اگر با من مش��کل دارند، چرا واضح و ش��فاف 

نمی گویند؟ گناه هواداران در این وسط چیست؟
 بازیکنان جدید و تمدیدی روی حساب حرف من 
و قول��ی که ب��ه آنها دادم، ب��دون دریافت هیچ پیش 
پرداخت��ی قراردادش��ان را امضا کردند. ق��رار بود در 
هفته ای که گذش��ت باش��گاه به آنها پرداختی داشته 
باش��د اما هیچ اقدامی انجام نشده و کاری کردند که 
شرمنده بازیکنان بش��وم. باشگاه درباره ترانسفر پول 

ف��روش مهدی قایدی هم گفته اس��ت که هنوز پول 
نرسیده.

  در ای��ن وضعیت ما به جذب چند بازیکن خارجی 
نیاز داش��تیم. قرار بود شیمبا را جذب کنیم و هیات 
مدیره به من قول کتبی داده بود که حدود ۸۰۰ هزار 
دلار از پول فروش قای��دی را هزینه طلب های فصل 
گذش��ته و پیش پرداخت های فص��ل جدید می کند و 
ع��لاوه بر آن یک ت��ا دو بازیکن خارج��ی جدید هم 

جذب می کند.
 ما با چند بازیکن با کیفیت خارجی در خطوط جلو 
مذاکره کردیم اما برای جذب آنها به پول نیاز داشتیم 
و در مهمترین زمان کمک مالی لازم از طرف باشگاه 
و اسپانسر انجام نش��ده است و فقط دو روز از مهلت 
ارسال نهایی لیست برای بازی با الهلال باقی مانده و 

دیگر تقریبا فرصتی نداریم.
  قرار بود تا قبل از رسیدن پول قایدی، با کمک ۱۰ 
میلیاردی اسپانسر بازیکن خارجی بگیریم اما باشگاه 
می گوید هنوز این پول را از طرف اسپانس��ر دریافت 

نکرده است.
  با این وضعیت باید بدون بازیکن خارجی به مصاف 
الهلالی بروی��م که همه از کیفی��ت و مبلغ بازیکنان 
جدید آنها باخبر هس��تند. به ه��ر حال بخش مهمی 
از نق��ل و انتقالات فصل اس��تقلال به بع��د از بازی با 
الهلال موکول می ش��ود و کاری کردند که راه دیگری 

نداشته باشیم.
  ما بای��د ۱۰ روز دیگر به مصاف الهلال برویم. آنها 
بازیک��ن چند میلی��ون دلاری خریدند ام��ا ما اینجا 
پ��ول تغذیه ب��رای پذیرای��ی از تی��م امیدمان جهت 
بازی دوس��تانه نداریم. پول تس��ت کرونا هم نداریم. 
سرپرس��ت تیم هم می گوید مگر قرار است از جیبش 
هزین��ه کند و باش��گاه به او پول نداده اس��ت! هزینه 
اجاره زمین مناس��ب در تهران بالاست و باشگاه پول 
ندارد. زمین های پیشنهادی را هم دیدیم اما کیفیت 
لازم را نداش��ت و زمین انقلاب هم مناسب نیست و 

بازیکنان خیلی ناراضی هستند.
 این گزارش��ی بود از وضعیت ب��دی که گرفتارش 
هس��تیم. هر کاری که بگویید انجام دادم تا ش��رایط 
تغیی��ر کند. اعت��راض کردم. مصاحبه ک��ردم، تعامل 
کردم. با دوس��تی و مهربانی پیش رفت��م. با اقتدار و 
قاطعیت پیش رفتم اما هیچ فایده ای نداش��ته است. 
نمی دان��م که دیگر چ��ه باید بگویم. اینجا نه کس��ی 
می رود، نه کس��ی اس��تعفا می دهد و نه کسی نگران 

است.

معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان 
توضیحات�ی را درباره واگذار نش�دن دو باش�گاه پرس�پولیس و 

استقلال به بخش خصوصی ارائه کرد.
به گزارش ایلنا، مهدی علی نژاد درباره موضوع خصوصی سازی دو باشگاه 
پرس��پولیس و استقلال اظهار داشت: در هیچ جای دنیا دو باشگاه مجمع 
واحدی ندارند. وزارت ورزش نهاد نظارتی اس��ت و ش��أنش، باشگاه داری 
نیس��ت، یعنی اگر باید دولتی باش��ند، باید ب��ه بخش های دیگری به جز 
وزارت ورزش واگ��ذار می ش��دند. از طرف دیگر ما ب��ا قانون برنامه پنجم 
و شش��م مواجه هس��تیم. نزدیک به ۱0 سال است که وزارت ورزش یک 
ریال نمی تواند به پرس��پولیس و اس��تقلال کمک کند. همچنین در سه، 
چهار س��ال اخیر مطلع هستم که مستقیم و غیر مستقیم هیچ پرداختی 
از س��وی وزارت ورزش نشده اس��ت؛ چون جرم است و باید در نهادهای 

نظارتی رسیدگی شود.
وی ادام��ه داد: کارگزاره��ا حضور دارند و هزینه کردن��د و این هنر دو 
باش��گاه اس��ت. دو کارگزاری که فصل قبل بودن، کاملًا بخش خصوصی 
هس��تند. در واقع دو باش��گاه بدون حمایت دولتی س��رپا ایستاده اند، آن 
 ه��م در حال��ی که حق پخ��ش و برخی دیگ��ر از مناب��ع درآمدی وجود 

نداشته است.
معاون وزی��ر ورزش عنوان کرد: الزاماتی برای واگذاری وجود داش��ت. 
س��ال 97 هیئت وزیران مصوبه ای داش��ت و مجلس هم تصویب کرد که 
باید خصوصی سازی آنها انجام شود. وزارت ورزش در این مسیر هر کاری 
که لازم بوده، انجام داده اس��ت. الزامات س��خت گیرانه ای درباره واگذاری 

وجود دارد و دشوار است و با کسی شوخی ندارد. برای رعایت الزامات کار 
شبانه روزی شد. آنهایی که می گویند واگذاری ممکن نیست، خبر ندارند 
که در یک و نیم س��ال گذش��ته چه اتفاقاتی رخ داده اس��ت. در این یک 
و نیم س��ال شورای عالی بورس مصوب کرد که واگذاری صورت بگیرد و 
تمام مدارک این دو باشگاه به بورس داده شد. از دو ماه پیش، هیچ کاری 
در اختیار وزارت ورزش نیست و الان در اختیار بورس و فرابورس است.

علی نژاد گفت: فکر می کنم به دلیل تغییر ریاس��ت جمهوری، دوستان 
این موضوع واگذاری را متوقف کردند تا نظر دولت را هم بگیرند. امیدواریم 

در نهایت این کار انجام شود.
وی تصریح کرد: قرار اس��ت دوس��تان فکر کنند که یک نفر نتواند هر 
دو باش��گاه را خریداری کند. منظور این اس��ت که به همه این نکات فکر 

شده است.
علی نژاد در پایان گفت: با مدیریت خوبی که در وزارت ورزش و کمیته 
المپیک و پارالمپیک و فدراس��یون ها ش��ده، نتایج خوب��ی در المپیک و 
همچنی��ن پارالمپیک گرفتیم. این نش��ان می دهد که حال ورزش خوب 
است و ان شاءالله کسانی که در ورزش هستند، قدر این موقعیت را بدانند 

تا پرچم ایران هر روز بالاتر برود.

الزامات سخت گیرانه  برای واگذاری پرسپولیس و استقلال

مجیدی: سه روز است مدیران باشگاه را پیدا نمی کنم 

سجادی: 

شایسته سالاری در اولویت کار دوومیدانی باشد
 حامد امیری؛ از مسابقه قوی ترین مردان ایران تا تصادف 

و مدال طلای پارالمپیک
وزیر ورزش و جوانان گفت: از مس�ئولان فدراس�یون دو 
و میدانی می خواهم شایس�ته سالاری در اولویت کار خود 

قرار دهند تا شاهد پیشرفت بیشتر این رشته باشیم.
به گ��زارش ایرنا، حمید س��جادی که برای دی��دار از مجموعه 
ورزش��ی آفتاب تهران به جنوب ش��رق تهران رفته بود گفت: در 
ابت��دا باید یادی کنم از قهرمانان ارزن��ده دوومیدانی که امروز در 

جمع ما نیستند و یادشان را گرامی می دارم.
وی ادام��ه داد: قهرمانان��ی که امروز صحبت کردن��د من را به 
زمانه��ای دور دوومیدان��ی بردند، هر چ��ه از دوومیدانی بخواهم 
بگویم زیره به کرمان بردن اس��ت و امروز آمدم تا از پیشکس��وتان خودم رخصت بگیرم و امیدوارم این وظیفه 

را به خوبی به سرانجام برسانم.
وزی��ر ورزش و جوانان تصریح کرد: وقتی صیامی رئیس فدراس��یون دوومیدانی گف��ت این دیدار را تدارک 
ببینیم قرار ش��د تا پیشکس��وتان و قهرمانان هم حضور داشته باشند تا همه شما را ببینم، اما مهم این بود که 

فرصتی باشد تا من از بزرگان دوومیدانی رخصت بگیرم.
وی تاکید کرد: رئیس جمهوری در مورد ورزش، کاهش هزینه درمان، حضور جوانان در ورزش و بس��یاری 
موارد دیگر را به من تکلیف کرده و از این بابت خیالتان راحت باشد که دکتر رئیسی نیز دغدغه های بسیاری 

در این خصوص دارد.
سجادی خاطر نشان کرد: از همه حمایت ها  و انتقادها تشکر می کنم. از مجلس و نمایندگان محترم تشکر 
می کنم، حتی مخالفان که نگرانی های داشتند که به حق بود. ما باید با عمل خودمان نشان بدهیم چه می 

خواهیم بکنیم و امیدوارم در آینده نشان بدهیم برای خدمت آمده ایم.
وزیر ورزش در ادامه س��خنان خ��ود چند خاطره از ورزش قهرمانی خود گفت و اف��زود: دوومیدانی نیاز به 
فرهنگ سازی دارد و نباید دنبال تشریفات بود. دوومیدانی را نباید پولی کرد، برای درآمدزایی باید راهکارهای 
دیگری را تدارک دید و باید دوومیدانی را ارزان نگه داشت. پیست های ما باید پایگاه ورزش قهرمانی باشد و 

گروه های ورزش همگانی به خانواده ما وارد شود.
وی افزود: برای هر پیس��ت دوومیدانی برنامه ای مش��خص تهیه کنید، شایس��ته س��الاری در اولویت کار 

دوومیدانی باشد و زیر ساخت های دوومیدانی را جدی بگیرید.
وزیر ورزش از مس��ئولان فدراس��یون خواست الگویی مشخص برای تربیت قهرمانان و مربیان داشته باشند، 
همچنی��ن گفت اگر می توانید قهرمانی کش��ور را زنده کنید چرا که از دل ای��ن قهرمانی ها قهرمانان ارزنده 
ای شناسایی می شوند. کیفیت باشگاه را تغییر دهید و مسابقات را زیاد و به صورت باشگاهی دنبال کنید تا 

قهرمان و ورزشکار در طول سال درگیر باشد. باید میزبانی های شایسته ای را بگیرید.
وزیر ورزش گفت: از احس��ان حدادی خواس��تم اینجا آکادمی پرتاب را دایر کند تا نیروهای جوانی را تربیت 

کند، کارشناسان دوومیدانی را به نقاط مختلف بفرستید تا دوومیدانی به همه جا توسعه یابد.
وی تاکی��د کرد: دوومیدانی بانوان نیازمند حمایت ویژه اس��ت، م��ن در مجلس هم گفتم و باید دوومیدانی 
بانوان خودکفا شود. هر کاری لازم است انجام دهید اما باید این کار انجام شود. یک نشست و هم اندیشی از 
زبان خانواده دوومیدانی با حضور اساتید و دلسوزان این رشته برگزار شود تا یکبار به یک جمع بندی برسیم 
تا راهکارهای توس��عه این ورزش مورد بررس��ی قرار گیرد. من هم کنار شما هستم و هر سال باید آن را تکرار 

کرد. دوومیدانی ۱۴7 مدال دارد و باید سهم خود را بگیریم.

قهرمان س�ابق مس�ابقات قوی ترین مردان ایران بعد از 
حادث�ه رانندگی و روی آوردن ب�ه پارالمپیک، امروز مرد 

طلایی ورزش ایران است.
به گزارش خبرنگار ورزش��ی ایلنا، حامد امیری، قهرمان ایرانی 
پ��ارا دوومیدانی و یک��ی از اعضای کاروان ای��ران در رقابت های 
پارالمپی��ک که موفق ش��د در م��اده پرتاب نیزه م��دال طلای 
رقابت ها را به خودش اختصاص دهد گذش��ته پرماجرایی دارد و 
پیش از تصادف و معلولیت، یکی از شرکت کنندگان در مسابقه 

قوی ترین مردان ایران بود.
امیری ۱۱ سال پیاپی در رقابت های قوی ترین مردان ایران شرکت می کرد و امید و آرزوهای  زیادی در سر 
داش��ت و در صحبت هایش همیش��ه از راضی نبودن به قهرمانی در ایران و چش��م داشتن به سکوهای جهانی 
صحبت می کرد. او ۱۱ س��ال پیاپی در مسابقات ش��رکت می کرد و هربار با انگیزه و انرژی و تمرین بیشتر در 
مسابقات حاضر می شد ولی دست تقدیر برای او سرنوشت دیگری در نظر داشت. یک حادثه تصادف رانندگی و 
تغییر مسیر زندگی حرفه ای و ورزشی به واسطه این اتفاق تلخ که در نهایت اتفاقات شیرینی برایش رقم زد.

ماجرای تصادف و ولیچرنشینی
حادثه تلخ تصادف زندگی حامد را تحت تاثیر قرار داد. او چند سال قبل در گفتگویی به جزئیات آن حادثه 
پرداخت و این چنین آن را تش��ریح کرد: ۴ روز به زمان پرواز باقی مانده بود. خودم را برای مس��ابقات فنلاند 
آماده می کردم. من تنها ایرانی بودم که به این رقابت ها دعوت ش��ده بود و باید با قدرت حاضر می ش��دم. برای 
تمرین هر روز مس��یر 90 کیلومتری خرم آباد به بروجرد را طی می کردم و در آنجا تمرین می کردم. ش��رایط 
تمرین در آنجا بهتر بود. آذرماه سال 90 وقتی از تمرین بازمی گشتم در جاده باریک به طرف خرم آباد درحال 
رانندگی بودم که ناگهان خودرو پیکانی که سبقت غیرمجاز گرفته بود، از روبه رو به من نزدیک شد و محبور 
شدم ماشین را به حاشیه خاکی جاده هدایت کنم. ماشین چپ کرد و ۸ بار معلق زد. در آن لحظات فقط اسم 
ائمه اطهار را صدا می زدم. ماشین بعد از اینکه چند متر روی زمین کشیده شد از حرکت ایستاد. عجیب اینکه 
هیچ کس��ی به کمک نمی آمد و خودروهای عبوری حاضر نمی ش��دند نگه دارند و مددی برس��انند. بعد از ۱0 
دقیقه متوجه شدم پاهایم دیگر هیچ حسی ندارند. به هرسختی و فلاکتی که بود گوشی موبایلم را پیدا کردم 
و با خانواده تماس گرفتم. توان حرف زدن نداش��تم اما به هر جان کندنی بود، به آنها گفتم در جاده تصادف 
کرده ام ولی نمی دانم دقیقاً کجا و در کدام منطقه هس��تم. بعد از آن با اورژانس تماس گرفتم و درخواس��ت 
کمک کردم. ساعتی بعد آمبولانس اورژانس و خانواده ام بالای سرم بودند و مرا به بیمارستان عشایر خرم آباد 
منتقل کردند. او می گوید: با توجه به وضعیتی که داش��تم مرا به اتاق عمل بردند و عمل جراحی ش��دم. تا 9 
ماه بعد از این حادثه نمی دانستم چه بلایی سر من آمده است. پزشکان و اطرافیان وعده می دادند که بزودی 

خوب می شوی و ماه بعد می توانی راه بروی ولی این حقیقت نداشت.
بازگشت به عرصه ورزش و قهرمانی

حامد امیری امروز مرد طلایی ورزش ایران اس��ت. او در س��خت ترین ش��رایط روحیه خودش را نباخت و از 
همان اوایل دوران بازگشتش به خانه دمبل زدن و ورزش را از سر گرفت و به رشته پرتاب نیزه روی آورد. او 
تعریف می کند شخصی که پیشنهاد روی آوردن به ورزش جانبازان و معلولین را به وی داد سه بار این خواسته 
را تکرار کرد تا حامد پذیرفت وارد این عرصه شود. تلاش و تمرین و پشتکار این قهرمان حالا او را بعد از چند 

سال در جایگاه نخست جهان در رشته خودش قرار گرفته است و افتخار ایران و ایرانی است.


